
Pracovní skupina Programu retenerace
13. 9. 2019
zápis ze sch zky
P ítomni:
Ji í Lízler, René Brož, Martin Šnorbert, Alexandr Holub, Petra Fišerová
Po čóst sch tzky p ítomni:
Vladimír Richter, Tomáš Kesner, Jan Luštinec, Jana Nonnerová
Omluveni:
Aleš Kožnar
Hosté:
David Hlaváč

poznámka vodem:

Dnešní sch zka proběhla v atmosfé e p íprav na slavnostní otev ení nově zrekonstruovaného
zahradního domku v areálu zámeckého parku, které proběhne již L4. 9. 2Ot9 (den následující po schrizce).
Členové pracovní skupiny měli možnost seznámit se s expozicí již dnes, těsně p ed slavnostním otev ením.
Zároveň probíhají také práce na tzv. starém h bitově, kde je aktuálně diskutována problematika z ízení
nového oplocení/ohrazení místa. Členové pracovní skupiny se během dnešnísch zky byli podívat p ímo na
místě stavby a měli možnost zde vyjád it své názory k tématu.

Na dnešní sch zku jako host zavítal pan David Hlaváč, kten p edtím obeslal p edsedu pracovní skupiny,
Ji ího Lízlera, se sv, m listem o možnostech zlepšení atraktivity jilemnického Masarykova náměstí. Toto ešení
zahrnuje mimo jiné i využití budovy b,valé městské spo itelny. Zmíněnl list je p ílohou tohoto zápisu. Během
dnešní pracovní schrizky nebyl pro projednání návrhu pana Hlaváče dostatečn, prostor a p íspěvek bude
p ipomenut ještě na p íštísch zce pracovnískupiny.

Dále byla projednána tato témata:

1. Pamětní desky Stanislava Zindulky a prof. Františka Marka
J. Luštincovi byly p edány informace o záměru zhotovení pamětních desek pana Zindulky a pana Marka.

J. Luštinec souhlasils tím, že p ipraví podklady (text) pro zadání vr roby desek (J. tuš:ine:).

Oddělení PP oslovilo turnovskou SUPŠ, tato škola je podobné spolupráci (v,roba pamětní desky pana
Marka) nakloněna. Paní editelka Jana Rulcová navrhla, abychom p ednesli svrij návrh osobně p ímo na
sch zce s níve škole v Turnově a domluvili bližší podrobnosti. Termín sch zky zajistí ca'c!ětení PP.

2. Betonové podium v zámeckém parku, prostor pod zahradním domkem

Oba koly byly spojeny do jednoho, byla oslovena ing. Gabriela Čížková, zpracovatelka projektu
revitalizace zámeckého parku, s poptávkou po studii ešení dle zadání up esněného na minulé schtizce
pracovní skupiny. O dalších krocích směrem k naplňování záměru budou p ítomní informováni (cd: :,r,| P >,.

3. Umístění základní umělecké školy do budovy b valého gymnázia

A. Holub ve stručnosti p edstavil p ítomn,m novou variantu studie p emístění jilemnické základní
umělecké školy, tentokrát do budovy b,valého gymnázia. Zadání pro zpracování této studie bylo během
dnešní sch zky ještě upraveno a upraven, návrh iil-_jl3 bude podrobněji diskutován na p íští schrizce
pracovní skupiny.
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Poznámky k podnětům z minulých schůzek pracovní skupiny: ---

Trvaiící, popř. zrušené úkoly z minulých schůzek:

U 4l2t.L2O19 Vsouvislosti súvahami o využití objektu bývalé městské spořitelny vJilemnici prověřit
možnosti přemístit do objektu knihovnu ,

U7/26.3.2OI9 Vytipovat aleje, u ktených je jejich obnova reálná, a učinit kroky potřebné k realizaciobnovy
(pozemkové směny atp.). Takovou úvahu přislíbila učinit Jana Steinerová, městská zahradnice. O výběru
budou členové pracovní skupiny informování (zajistí , -]).

Doporučení radě města: ---

P íští sch zka pracovní skupiny Programu retenerace se uskuteční

11. 10. 2019 v 9:30 v kancelá i starosty

Program p íští schrizky:

- pamětní desky pana Zindulky a pana Marka

- ZUŠ v budově b, valého gymnázia?

- náměstíjako norn turistick, cíl(námět pana Hlaváče)

- elektronická ední deska na podloubí jilemnické radnice

- návrh znění upraven, ch pravidel Programu na obnovu nemovitostí, objekt nebo jejich prost edí, které se
nacházejí na zemí města Jilemnjce

-ripravyinteriérrjškolyč.p.288-prohlídkabudovy,sch zkasp. editelemV. Korbelá em(zajistíc. : ?.,.i .')|
- aleje

P íloha záplsu:

- podnět pana Hlaváče (vytvo ení nového turistického cíle)

{"0 m'q'č:
- sepsala PeFi 30. 9. 2079 -
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